
     Allerød 18.12.2009 

FSK Orientering. 

Referat fra udvalgsmøde onsdag den 16.12.2009 hos E’lisa Sørensen, Aprilvej 103. 
Deltagere: Frank, Ole, E’lisa og Leo. (Afbud fra Lene). 
 
Dagsorden: 

 
1. Indledning. 
2. Opsamling efter stiftende møde. 
3. Konstituering. 
4. Status over klubber. 
5. Økonomi 
6. O-service. 
7. Hjemmeside. 
8. Tilmeldinger. 
9. Materiel. 
10. Kommende årsmøde(reglement, bestyrelse, vedtægter og andet) 
11. Tidligere vandrepræmier og andre traditioner 
12. Klubdragter 
13. Eventuelt. 

 
1. 

Der skal arbejdes på at få flere indvalgt i udvalget ved årsmødet. Frank kontakter potentielle emner. 
 
2. 

Frank meddeler rettelser til referat fra det stiftende møde 09.12.2009 til Simon Lumholdt og foranlediger 
referatet udsendt. Sammen med referatet udsendes det rettede reglement, som vedtaget på det stiftende 
møde. Der blev rejst problemet omkring ”LTFU”  orienterings” deltagelse i holdkonkurrencen, idet de vil 
have flere løbere end andre  firmaklubber. 
 
3. 

Formand:             Frank Sandgren, Hovedstadens Jernbaneidræt. 
Næstformand:    Ole Gold, Codan. 
Sekretær:             Leo Mathiesen, Hovedstadens Jernbaneidræt. 
Udvalgsmedlem: Lene Løfberg, Alka. 
Udvalgsmedlem: E’lisa Sørensen, Hovedstadens Jernbaneidræt. 
Lene og Leo er ikke valgt på det stiftende møde for FSK Orientering, men er efterfølgende trådt ind i 
udvalget. (associerede medlemmer). 
Ole Gold varetager endvidere økonomifunktionen. 
E’lisa Sørensen står for tilmeldinger 
Lene varetager bl. a. spørgsmålet om klubtrøjer. 
 
4. 

Der foreligger lister over klubber. Der udsendes forespørgsel til klubberne om, hvem der er medlem af FSK 
Orientering opdelt i løbere, der deltager i DOF løb og dem der ikke gør. 
 
 



5. 

Der foreligger et budget for FSK Orientering for 2010. Der skal indføres ensartede forretningsgange for 
opkrævning af kontingent. Kontingent skal differentieres efter om medlemmet løber for FSK i DOF 
sammenhæng eller ikke. Ole udarbejder oplæg til dette efter medlemsfortegnelse. Det skal efterfølgende 
indberettes til FSK,s hovedkontor hvem der skal betale hvor meget. Der skal ses på, hvordan vi afregner 
mødeomkostninger. Skal der tildeles udvalget(formanden) et fast beløb, der evt. også dækker andet, eller 
skal der afregnes efter bilag? 
 
6. 

Frank har aftalt med Carsten Steenberg at alle medlemmer i KFIU (+LTFU) og FKBU overføres til FSK 
Orientering pr.01.01.2010. 
Frank har tilskrevet DOF om sammenlægningen. FSK Orientering bliver i Divisionsturneringen indplaceret i 
3. Division. 
Fremover skal alle løbere tilmelde sig via o-service. Tidligere FKBU medlemmer skal have en kode. E’lisa vil 
fremover være administrator. Frank vil være substitut for E’lisa. Tidligere administratorer vil herefter blive 
slettet. Frank underretter de pågældende herom. 
 
7. 

Der forelå oplæg fra Carl Aage Hald. Dette oplæg følges. Domænenavn: www.fsk-orientering.dk. Frank 
udsender nytårshilsen til klubberne. Denne hilsen lægges også ud på hjemmesiden. 
 
8. 

Varetages af E’lisa. Se endvidere under pkt. 6. 
 
9. 

Materiellet henstår hos Tom  i max. 3 mdr. Derefter flyttes materiellet til Lene. Der forsøges en oprydning 
og kassation inden flytning. Det var uvist, om Lene samtidig ville overtage jobbet som materielforvalter. 
 
10. 

Det blev drøftet, om der inden mødet evt. på en anden dag skulle afholdes ophævende møder i KFIU og 
FKBU. Frank kontakter Asger Gaard om KFIU,s behov for et sådant møde. Vedtægterne skal gennemgås 
blandt andet omkring holdkonkurrence. Udvalget blev opfordret til at komme med forslag.  
Frank udarbejder oplæg til aktivitetsliste. Årsmødet afholdes tirsdag den 09.02.2010 kl. 19.30 i Valby hallen. 
 
11. 
Frank kontakter Asger Gaard om hvorvidt div. vandrepokaler m.m. skal fortsætte eller overgå til evig eje 
hos en tidligere KFIU klub. 
 
12. 

Frank kontakter Lene omkring indkøb af klubdragter. Hun mangler tilsyneladende kun en tilladelse til at 
foretage indkøb. Design m.m. er på plads. Der er i KFIU,s budget for 2009 afsat kr 20.000,- til indkøb af 33 
trøjer, således at det enkelte medlem selv skal betale halvdelen. Betyder det, at dette første indkøb af 
trøjer udelukkende går til tidligere KFIU medlemmer? FKBU har ikke afsat midler til nye trøjer. Ole 
kontakter Asger Gaard om dette spørgsmål. 
 
13. 

Spørgsmålet omkring medlemskab for familiemedlemmer herunder børn skal nærmere vurderes. 
 
Ref.: Leo 


